
 

  

Griffie Gemeente Raalte 

 

Geachte mijnheer/mevrouw, 

Gisteravond was er een Rond de tafel gesprek waar ook aandacht was voor het nieuwe 

uitbreidingsplan Blankenfoort. 

Het lijkt volgende week een hamerstuk te worden zo gehoord te hebben. 

Hr. de Graauw   heb ik even terug al duidelijk aangegeven dat ik aan een digitaal overleg niet 

mee doe in  geval van zoiets belangrijks.  

We willen hierbij wel even aanmerken dat er de suggestie wordt gewekt dat onze zienswijze 

te laat was binnen gekomen. Nou die is bij de Gemeente krijt geraakt. 

Op 1 december hebben we nu een aangetekende brief verzonden naar Burgemeester en 

Wethouders. 

Zie de bijlage. 

Ons inziens moet de gang van zaken ook bekend zijn of bekend worden gemaakt bij de 

raadsleden. 

met vr. groet, 



                                                                                                                    Gemeente Raalte
                                                                                                                    Zwolsestraat 18
                                                                                                                    8101 AC Raalte





Aan Burgemeester en Wethouders,
van de Gemeente Raalte.
                                                                                                                    Heino 1 december 2021
Geacht college,
Met grote verbazing lees ik de brief van 10 november 2021.
Daar in staat:
U hebt een zienswijze ingediend op het ontwerpbestemmingsplan Heino, uitbreiding bedrijventerrein Blankenfoort. 
Het voorstel is om uw zienswijze niet ontvankelijk te verklaren . Die zou te laat zijn ingediend.

Weet u wat het geval is??
De zienswijze ingediend door Mr. J.J. Faber was bij de Gemeente kwijtgeraakt en is nadien ander maal ingestuurd maar te laat zo blijkt nu uit de Zienswijzennota. 

Wij zijn notabene de enige  - de familie Antonissen in mindere mate – die echt last heeft van het voorgenomen ontwerpbestemmingsplan Blankenfoort. 

Wat dacht u! Onze tuin loopt over in het weiland van dhr. Braakman. Om nu op 20 meter afstand een hoog gebouw neer te zetten van 8 meter hoogte van onze tuin af dat lijkt me echt niet wenselijk.

Onlangs was hier dhr. Wagemans.  En heeft een kijkje genomen. Hij vond die 20 meter wel redelijk. Hij zei nog als het nou 2 meter was????? 

Met dhr. Graauw heb ik veel mail contact gehad en hij is hier een keer geweest. Ook weinig effect!!!! 

En dan ineens komt dhr. Voeten in beeld. 
Hij schrijft!
Het ontwerpbestemmingsplan voor de uitbreiding van het bedrijventerrein Blankenfoort in Heino heeft ter inzage gelegen . Ik ben doende om de ingediende zienswijzen te verzamelen. Ik weet vanuit dit project dat u heeft overwogen om een zienswijze in te dienen. Ik heb er van u geen kunnen vinden. Klopt dat?  (was dus kwijt geraakt!) 

Vervolgens zet dhr. Voeten mij behoorlijk het ‘mes op de keel’. 
Wat schrijft hij nu weer?
Vorige week hebben we contact gehad met u over het ontwerpbestemmingsplan Heino, uitbreiding bedrijventerrein Blankenfoort. Gebleken is dat er in de periode dat het ontwerpbestemmingsplan ter inzage  heeft gelegen (27 mei t/m 7 juli)  geen zienswijze is ontvangen.  De reacties die u beiden op 13 juli naar mij heeft gemaild (incl. Mr. Faber) – n.a.v. mijn vraag/check of u inderdaad niets ingediend heeft – heb ik laten inboeken. Het voorstel zal zijn om deze niet ontvankelijk te verklaren. 

Hier zijn dus grote vraagtekens bij te zetten.

In de brief van 10 november 2021  staat dus dat onze zienswijze  niet ontvankelijk wordt verklaard 
En wel alle andere zienswijzen  zijn ontvankelijk verklaard.
Notabene ook van diverse bewoners van de v.d. Capelleweg die er een heel eind vanaf  zitten van het nieuwe Bestemmingsplan Blankenfoort. 
Ik voel me behoorlijk ‘genomen’!! 

Toen dhr Wagemans hier was heb ik het voorstel gedaan om de eerste kavel te doen vervallen.
Ja maar zei hij: Dat kost de Gemeente heel veel geld.

Nou wat denkt u dan van de waarde vermindering van ons huis??
Toen wij hier kwamen wonen – mijn ouders moesten weg vanwege de aanleg van de rondweg – was ook het huidige Blankenfoort er nog niet. (links van de Lentheweg)    En nu komt er een vervolg met rechts van de Lentheweg en zitten we er helemaal tussen in.

Dus:  de eerste kavel laten vervallen!!!!

In de brief van 10 november staat verder  dat in een Rond de tafel gesprek waarschijnlijk het nieuwe plan behandeld zal worden 


Voor vragen en/of opmerkingen kunnen we  terecht bij Robert Voeten.
Dat doen we dus niet!!!
Deze brief gaat naar B & W.  Hopelijk krijgt het College deze brief echt onder ogen. 

Ali en Flip Jonkman


Lentheweg 10
8141 EE Heino










